
Virker Parisavtalen?

Hva vet vi om verdens CO2 utslipp?  Virker Parisavtalen? Går verdens 
CO2utslipp effektivt ned nå, 30 år etter at IPCC ble etablert? Har de eventuelle  
utslippreduksjonene en effekt på  mengden CO2 i atmosfæren? 
Er vi sikre på at det er riktig det vi gjør i lille Norge? Er vi alene om tiltak? Går 
kvotekjøpene til det de var ment for? Det er å forvente en redegjørelse, et 
regnskap fra IPCC. 
Bør vi ikke ta en stopp og tenke oss om, og la verden komme etter mht. tiltak?

Fakta om utslipp.
FN World Bank anslår hva menneskene skaper av CO2, her betegnet som 
utslipp. La oss anta at disse anslagene som stopper i 2018 er rimelig presise og 
riktige. 

Verdens utslipp: 34041046 kilotonn
Norges utslipp: 37350 kt,  0,109% av totalen
Kinas utslipp: 10313460 kt,  30,29% av totalen

0,1% er uomtvistelig symbolsk! 

Kinas utslipp fortsetter å vokse som før, har ikke fått igang tiltak for å redusere 
sine utslipp. Kina er ikke alene. USA, Russland, India, Afrika og EU har store 
utslipp. De fem største utslippslandene utgjør ca 65% av totalen. 

Hva med å avvente med norske utslippreduksjoner til Kina og de andre landene 
med størst utslipp dokumentert kommer effektivt igang med sine? 

Norge og dets beboere skades hvis man fortsetter med tiltakene når resten av 
verden ikke gjør noe av det samme som oss. Verden, FN må få beskjed om 
alvoret. 
Norge må for å unngå skader på økonomien stoppe alle tiltak til man kan se 
tilsvarende tiltak hos de store landene og resten av verden.  
CO2avgifter og subsidier tas bort temporært, til det skjer noe.


